



ART EXPERIENCE GALLERY
藝術創庫畫廊



About Rainy Ip

Rainy Ip (b.1959, Hong Kong) graduated from The Chinese University of Hong Kong (BFA in Fine Arts) in 1984.

Rainy collects rusted objects and recycled woods, re-creating them into thoughtful sculptural works. The industrial waste that comprised the works was collected by the artist from the streets and hardware shops. His collaged works speak to his childhood memories and the inner child living inside him. After his retirement from film production in 2012, Rainy has been intensely focusing on art practices, which he experiments with a wide spectrum of skills, techniques, processes and materials. His works express a poetic narrative of his personal memories, which creates emotional resonance for the audience.

1959 Born in *Hong Kong, China*

1984 Bachelor of Arts in Fine Arts, The Chinese University of Hong Kong

Solo Exhibition

2018 *Upcoming exhibition (December), Cattle Depot Artist Village, *Hong Kong, China*

*Upcoming exhibition (August), Hui Gallery, New Asia College The Chinese University of Hong Kong, *Hong Kong, China*

2016 '情懷香江', Po Leung Kuk Flea Market, Hong Kong Cultural Centre, *Hong Kong, China*

'拾年·樹木', TechCentre, Hong Kong Science Park, *Hong Kong, China*

Group Exhibition

2018 'RECOVER', Art Experience Gallery, *Hong Kong, China*

2016 Group exhibition, Comix Home Base, Wan Chai, *Hong Kong, China*

Artist Residency

2018 *Upcoming artist-in-residence programme, Cattle Depot Artist Village (October to December)
Hong Kong

關於葉志明

葉志明 (b.1959, 香港) 1984 年畢業於香港中文大學 (藝術系文學士)。

葉氏將收集到的鐵銹物料和回收木材，重新製作成別具心思的雕塑作品。藝術家從街道及回收店搜羅工業廢物進行創作，這些作品拼湊出他的童年回憶，同時透露著他內在那顆未泯的童心。葉氏自2012年從影片製作的行業正式退出之後，便全心投入藝術創作，對多樣的技法、技術、工序和物料潛心實驗。他的作品富有一種詩意，是藝術家私密的回憶敘述，容易讓觀者產生情感上的共鳴。

- 1959 生於香港，中國
- 1984 香港中文大學藝術系文學士，香港

個展

- 2018 *將於 10 月至 12 月於香港牛棚藝術村舉行個展
*將於 8 月於香港中文大學新亞書院許氏文化館舉行個展
- 2016 「情懷香江」，保良市集，香港文化中心，香港，中國
「拾年·樹木」，創新中心，香港科學園，香港，中國

聯展

- 2018 「RECOVER」，藝術創庫畫廊，香港，中國
- 2016 動漫基地聯展，灣仔，香港，中國

藝術家駐留計劃

- 2018 *將於 10 月至 12 月於香港牛棚藝術村參與藝術家駐留計劃